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Abstract (en)
The feed device with built-in manifold assembly (1) comprises an air manifold/splitter unit (2) with a housing (3) and a base (4) made of plastic or
which are metallic and fixed to each other. The base (4) exhibits manifold branches (5) emerging in the housing (3) and in a flange (6) for fixing to
the engine. The housing (3) accommodates sensors and members for controlling operating parameters of the engine (11, 12, 20, 21) as well as a
fuel line (16) and its regulator (governor) supplying injectors trapped between the base (4) and the housing (3). Components of the air-feed, fuel-
feed, ignition and electric circuits (23, 24) are incorporated into the manifold assembly (1). <IMAGE>

Abstract (fr)
Le dispositif d'alimentation à tubulure intégrée (1) comprend un bloc collecteur-répartiteur d'air (2) avec un boîtier (3) et une embase (4) en matière
plastique ou métalliques fixés l'un à l'autre. L'embase (4) présente des branches de tubulure (5) débouchant dans le boîtier (3) et dans une bride (6)
de fixation au moteur. Le boîtier (3) loge des capteurs et organes de commande de paramètres de fonctionnement du moteur (11, 12, 20, 21) ainsi
qu'une rampe de combustible (16) et son régulateur alimentant des injecteurs emprisonnés entre l'embase (4) et le boîtier (3). Sur la tubulure (1)
sont intégrés des composants des circuits d'alimentation en air, en combustible, d'allumage et électriques (23, 24). <IMAGE>
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